



Dagordning styrelsemöte 6/10 - 2020

§1 Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat.

§2 Närvarande ledamöter

David Matsson

Erik Österberg

Erik Purfürst

Niclas Landström

Sebastian Torres

Eliaz Utbult

Robin Nappo

Axel Halvarsson

Emmy Rylander

Erica Källberg

Natasha Mattsson Larsson

Masis Vardanian

Rebecca Miller

§3 Val av mötesordförande

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.

§4 Val av mötets sekreterare

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.

§5 Val av justerare

Erik Österberg och Erica Källberg väljs till mötets justerare.

§6 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställ.

§7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare (Erik Purfürst) går igenom förra veckans, 29/9 och 30/9, mötesprotokoll.

§8 Varvet runt

Chefredaktör: Arbetet med tidningen fortskrider. Som det ser ut nu kommer tidningen någon gång i november.

Ordförande: Har varit på JURO-möte samt haft en hel del kontakt med juridiska institutionen.

Idrottsansvarig: Har skött det löpande arbetet.

Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres och Rebecca Miller): Har varit på JURO-möte, samt tillsatt ett nytt kursombud till T1 (på grund av avhopp). Ska på möte med kårens utbildningskommitté samt, tillsammans med ordförande, på möte med Jens Andreasson och Joachim Åhman. I övrigt skött det löpande arbetet.

Kassör: Har skött det löpande arbetet med Gaius och JF.

Kommunikationsansvarig: Har mailat till de som beställt JF-tröjor då de nu kommit. I övrigt skött det löpande arbetet.

Näringslivsansvariga (genom Erica Källberg och Emmy Rylander): Har skött det löpande arbetet.

Evenemangsansvariga (genom Eliaz Utbult och Robin Nappo): Har haft möte med evenemangsutskottet för att planera hösten. Har även kollat på lokaler till att ha sittningar.

Sekreterare: Har skött det löpande arbetet.

Vice ordförande: Har arbetat med uppföljning efter nollningsincident. I övrigt skött det löpande arbetet.

§9 Podd

Styrelsen ställde sig, för några veckor sedan, positiv till att hjälpa till att driva en podd tillsammans med bland annat Sebastian Wejedal (från institutionen). Frågan är om JF kan bistå med en mikrofon till podden då det kan behövas. Styrelsen diskuterar.

§10 Expeditionstider för JF-tröjor

Då JF-tröjorna kommit skulle det vara bra att sammanställa ett schema då någon i styrelsen är på skolan för att kunna hjälpa till att lämna ut tröjorna till de som beställt. För att se vilka som är i skolan vilka dagar kommer detta tas upp vidare på slack.

§11 Inköpsförslag: två fällbara ståbord + svarta överdrag (Bilaga 1)

Vice ordförande föreslår ett inköp av två fällbara ståbord som kan användas exv. när JF bjuder på kaffe och liknande. Styrelsen diskuterar. Styrelsen godkänner förslaget.

§12 HHGS-vecka

Ordförande har fått mail från kåren angående HHGS-veckan. Det som styrelsen har att diskutera är om JF ska medverka och vad som skulle kunna hittas på.

Styrelsen ställer sig positiv till att medverka och diskuterar vad som man skulle kunna göra.

§13 Åsiktsprogrammet 2.0/Värdegrund

Som det ser ut nu har JF Göteborg ingen värdegrund. Frågan är om detta är något styrelsen vill jobba fram. Det skulle då kunna vara styrelsens värdegrund eller föreningens värdegrund. För att det ska bli föreningens värdegrund krävs beslut från årsmötet. Styrelsen diskuterar. Detta är något som kommer diskuteras vidare under strategihelgen.

§14 Övrigt

§15 Nästa möte

Tisdag 13/10 kl. 8:00-10:00.

§16 Mötets avslutande

Mötet förklaras avslutat.